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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Highseal have always tried to keep ahead of new industry developments. Our new line of Energy efficient windows meets a rating standard of C, (A is
on its way!) and comes with a host of design features that meet the demands of the trade on all levels. With the demands of the commercial sector and
the need for architects and builders to meet a BFRC rated product the customer requirement for windows of this specification have risen dramatically.
With the introduction of HIP packs in the public sector the consumer is now required to provide energy ratings for home sales which also increase the
demand. Building properties with energy rated windows is an essential step in addressing the future demands of our customers.

Our window comes with the following:-  
• Spectus elite 70mm profile 
• Choice of ovolo or beveled sections 
• Available in white, cream, rosewood & oak 
• BS 7950 specification 
• Maco mk.3 shoot bolt locking system 
• Cotwold hinges 
• Anti-Jemmy hinge protectors 
•Easiclean egress hinges standard on  
all side hung 
• 28mm Planitherm 1.2 Low E units 
• Argon filled with Thermix TXN super spacer 
• Choice of cills from 85mm to 225mm 
 

Company Profile of HWL Group

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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